

# TSAR 70 - 75 CL

## PREMIUM



Flacon compact et conique, aux formes légèrement galbées, TSAR rappelle vaguement, les contours inversés, de la papakha russe (ce chapeau de l'armée associé à l'ancien empire russe). TSAR, arbore un profil parfaitement identifiable dans un style épuré où se conjuguent fonctionnalité et ergonomie. Doté d'un col court, ce contenant au design conique inversé, très contemporain, se décline également en 50cl. Son poids de verre de 620g seulement lui permet d'être très compétitif.

A compact and tapered bottle featuring slightly rounded shapes, TSAR is faintly reminiscent of the inverted contours featured on the Russian papakha (army hat associated with the former Russian Empire). TSAR sports an immediately recognizable profile with a simple style that combines functionality and ergonomics. Featuring a short neck, this container with an ultra-modern, inverted and tapered design is also available in a 50 cl capacity. Its glass weight of 620 g means it can be very competitive.

## CARACTÉRISTIQUES TECHNIQUES TECHNICAL FEATURES

Contenance Capacity	70 cl 23.67 oz	75 cl 25.36 oz
Référence Reference	4490	4491
Bague Finish	Plate	Plate
Poids Weight	620 g 21.87 oz	630 g 22.22 oz
Hauteur totale Overall height	233 mm 9.17 in	233 mm 9.17 in
Section maxi Maxi section	99 x 66,7 mm 3.9 x 2.63 in	99 x 70,4 mm 3.9 x 2.77 in
Section mini Mini section	86,4 x 58 mm 3.4 x 2.28 in	86,4 x 61,9 mm 3.4 x 2.44 in
Diamètre de débouchage Entrance bore diameter	21,5 mm 0.85 in	21,5 mm 0.85 in
Teinte Glass color	○ Extra Blanc Extra White Flint	○ Extra Blanc Extra White Flint

## EMBALLAGE PACKING

Nombre d'articles par couche Bottles per layer	154	143
Nombre de couches Number of layers	8	8
Nombre d'articles par palette Bottles per pallet	1232	1144
Poids total palette Pallet gross weight	825 kg	781 kg
Hauteur totale Overall height	2,05 m	2,05 m

